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Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánunk feltenni dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz

„Turisztikai fejlesztésekről”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánk 22,4 milliárd euró uniós fejlesztési támogatásban részesül 2007 és 2013 között . Mint az
ismeretes, a fent említett támogatás összegből mintegy 260 milliárd forint közvetlenül turisztika i
fejlesztésekre fordítandó . A 2007. augusztus 31-én hozott intézkedés alapján, mára nőnie kellett
volna a fejlesztési források kifizetési ütemének, mely növekedés elmaradt .
Magyarország kiemelt stratégiai ágazata a turisztika, melynek fejlesztése elengedhetetlen, ennek
késleltetése pedig hosszú távú versenyhátrányokat okozhat.

Mindezek alapján kérdezzük tisztelt Miniszter Urat :

Milyen konkrét lépéseket tervez a turisztikai kifizetések ütemezésével kapcsolatban ?
Milyen segítséget kívánnak nyújtani a futó-, illetve tervezett fejlesztési projekte k
kedvezményezettjei számára ?

Várjuk megtisztelő válaszát !
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